



Tel 電話: (852) 3844 3111

Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: Units 9-11, 6/F, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

黃竹坑業興街 11 號南滙廣場 B 座 6 樓 9-11 室

HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE

香港民意研究所

香港民研調整「一國兩制25周年 中期民情總結」系列的發放日期

香港民意研究所原定今日（6月28日）發布「一國兩制25周年中期民情總結」系列之「回歸調查總結、政府民望及五個核心社會指標」。惟因應相關政府部門經過風險評估後的建議，香港民研決定調整有關係列的發放日程，把今日的發放押後至下星期二（7月5日），並維持在網上公布相關數據。

「一國兩制25周年中期民情總結」系列會有18個主題，在未來12個月陸續公布。傳媒如有任何查詢，請電郵至 enquiry@pori.hk。

2022年6月28日



HONG KONG PUBLIC OPINION RESEARCH INSTITUTE
香港民意研究所

Tel 電話: (852) 3844 3111

Fax 傳真: (852) 3705 3361

Website 網址: <https://www.pori.hk>

Address 地址: Units 9-11, 6/F, Tower B, Southmark, 11 Yip Hing Street, Wong Chuk Hang

黃竹坑業興街 11 號南滙廣場 B 座 6 樓 9-11 室

HKPORI adjusts the release schedule of the “One Country Two Systems 25-year Mid-term Review” Series

Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) originally planned to release today (June 28) the “HKSAR anniversary surveys, popularity figures of the government and five core social indicators” under the “One Country Two Systems 25-year Mid-term Review” Series. However, in response to suggestions from relevant government department(s) after their risk assessment, HKPORI has decided to adjust its release schedule by postponing today’s release to next Tuesday (July 5) when the figures will be released online as planned.

There will be 18 themes in the “One Country Two Systems 25-year Mid-term Review” Series to be released in the next 12 months. For media enquiries, please email to enquiry@pori.hk.

June 28, 2022